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Subject: RE: Terugkoppeling gesprek met ZN over regelingen (23/11/2020)

Received: Tue 12/8/2020 12:04:13 PM

RE: Vraag n.a.v. overleg 23/11.eml

Hoi allen,

Zoals beloofd aanEEE hierbij nog de mailwisseling met ZN die antwoord geeft op onze twee vragen:

- Het is niet de insteek van verzekeraars om beperkte meerkosten in 2021 (in sectoren waar geen landelijke ZN-regeling

voor in voorbereiding is) via een opslag op reguliere tarieven mee te nemen. We moeten even scherp zijn op dat we dit

punt niet maken (in stukken, Q&A’s, etc.). als er op lokaal niveau maatwerkafspraken worden gemaakt tussen individuele

verzekeraars en aanbieders over meerkosten corona, dan kan men gebruik maken van de prestatie meerkosten van de

NZa.

- Knellende maximumtarieven ervaart ZN dus, gezien het bovenstaande, niet.

Groeten,

812

EEL EE
Verzonden: donderdag 3 december 2020 15:36

BE © minwws.it; IEEE IE. (EER) REE irs. IEEI. (ED)
.nl>; EARLY

BEL SEN @ minvws.nl>

BE < 5.1.2e @minvws.nl>; LEE. 5.1.2e ) <BEEEE @minvws.ni>

Onderwerp: RE: Terugkoppeling gesprek met ZN over regelingen (23/11/2020)

lk zal sowieso even rappel sturen op onze andere vraag, over het toereind zijn van max.-tarieven. Dan stel ik meteen de extra

vraag.

Net met [FEY toevallig hier nog over gesproken: slimme trucs bestaat in principe niet op dit punt. Het is of coronakosten, of

regulier (en dan dus geen catastroferegeling).

van: IEEE CEE). (SEED) HEE minvws. n>Verzonden: donderdag 3 december 2020 15:16

0m us.o1 IEKEEE . IED ED) SEKEEN  ivves.>; IEKEER . (RED)
6 Pra

| (EEN EEE mins o>

my RE: Terugkoppeling gesprek et ZN over rrm—— Fiopre
Terecht punt van BEY Maar ZN heeft zelf aangegeven te verwachten dat er in de betreffende zorgsectoren in 2021 nog maar

weinig (of lage) meerkosten corona zullen zijn. Het feit dat deze kosten dan niet meer onder de Cat regeling kunnen worden

gebracht, is daardoor voor zorgverzekeraars misschien niet zo'n groot (financieel) probleem.

ca): =: § kan jij nog even navragen bij ZN hoe zij dit zien?

Groet,

" | Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

| Directie Zorgverzekeringen (dz) | Clusters Zorginkoop en Verzekeringsmarkt |

Parnassusplein 5 | 2511 VX Den Haag |

Postbus 20350 | 2500 EJ Den Haag|
Kamer: JENECIN Telfoon: (070) IENEREN ocIEXEDNN =a: IEEEECE Ominvws.nl |
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Verzonden: donderdag 3 december 2020 15:03

nan: JERE. 8 (0) EET cv. INE. (ED) SERIE vv.» IEEE REY. (REED
EL) CREE © minvws.nl>

cc: i (CED) BEEELM 0 minvws.ni>; E. (EEE ESE ominvws.ni>
Onderwerp: RE: Terugkoppeling gesprek met ZN over regelingen (23/11/2020)

=

Zag dat je navraag had gedaan bij ZN, dank daarvoor. In aanvulling daarop:
Besprak dit nog net binnen PZO-covid bijpraat. BE merkte terecht op, dat als zorgverzekeraars de meerkosten gaan

verdisconteren via de reguliere tarieven, dit niet meer te identificeren is als covid-kosten voor de catastroferegeling. Of hebben

verzekeraars hier een andere slimme truc op bedacht? ©

(wederom, het gele:

)

Ei

Verzonden: woensdag 25 november 2020 12:00

sar: EN 8(ED SRE ves. IERIE EER), (ERE) REE iv; IERIE OE. (ERED
@minvws.nl>

CC: RR i (R2 aminvws.n!>; [EEE E. | SE) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Terugkoppeling gesprek met ZN over regelingen (23/11/2020)

We vragen het eerst wel even na bij ZN. Kom erop terug.

van: [EXE § BE) IEEE eminvws.ni>
Verzonden: woensdag 25 november 2020 11:58

om rus o>EEB. (EIEN) SEE ins
Onderwerp: RE: Terugkoppeling gesprek met ZN over regelingen (23/11/2020)

Hoi EXE

Het lijkt mij dan wel fijn om eerst te weten of de afspraak, insteek van ZN, daadwerkelijk klopt.
En wellicht is dit alsnog meer de vraag aan ZN of ze daarmee rekening mee hebben gehouden dan aan de NZa?

Groeten,

Verzonden: woensdag 25 november 2020 11:49

5.1.2¢ ) < minvws.nl>;

CC: (BE) minvws.nl>; ;

@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Terugkoppeling gesprek met ZN over regelingen (23/11/2020)

Hol IEEECI
Zouden jullie dit punt misschien met de NZa kunnen opnemen?

Stel dat max-tarieven wel knellen, begrijp ik dan goed dat:

-  individuele verzekeraars en aanbieders alsnog via de prestatie meerkosten iets kunnen afspreken,
- maar dat dit voor situaties waarbij er geen contractuele relatie is dus niet opgaat?
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Groeten,

Verzonden: woensdag 25 november 2020 11:35

) invws.nl>

@minvws.nl>; E.BE

Onderwerp: RE: Terugkoppeling gesprek met ZN over regelingen (23/11/2020)

Verlenging van de ZN-regelingen stond wel vanochtend op de agenda van het 4-kantsoverleg. Er deed zich een beetje

merkwaardige situatie voor doordat [EEEZY van ZN eigenlijk hierover niets wist. Schijnbaar was hij nog niet op de hoogte van het

overleg tussen RFA en BEY afgelopen maandag. Omdat ik daar bij was, wist ik wel meer. Maar ik voelde me daar niet

helemaal prettig bij: ik ga vertellen wat de insteek is van ZN, terwijl de medewerker van ZN dat (nog) niet weet. Ik heb daarom

in bedekte termen aangegeven dat ik begreep dat ZN als uitgangspunt voor alle sectoren (behalve MSZ en ELV) voor 2021 kiest:

geen algemene regelingen nodig en alle meerkosten corona (voor zover die er nog zijn in 2021 in deze sectoren) lopen weg in de

tarieven 2021, waar nog over onderhandeld moeten worden. De NZa reageerde niet op deze mededeling. En gezien de

situatie ben ik daar maar niet verder op ingegaan.

Mocht je nog nadere info willen hebben, dan is het handig, denk ik, om [EJeven te benaderen. Hij weet er dus in ieder geval
van.

Groet,

| Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

| Directie Zorgverzekeringen (dZ) | Clusters Zorginkoop en Verzekeringsmarkt |

Parnassusplein 5 | 2511 VX Den Haag |

Postbus 20350 | 2500 EJ Den Haag |
Kamer: INIESECEEN Telefoon: (070) INESEREN | ocIEEEDEN| £-mail: EEFEElCminvws.nl |

van: EEE Iq) minvws.nl>

Verzonden: woensdag 25 november 2020 10:43

av: JERE. BR(ETS) SEC civ. IEEE ERIE). (REY)SEENENED IB

Onderwerp: RE: Terugkoppeling gesprek met ZN over regelingen (23/11/2020)

Hoi BERL]

Niet specifiek aan de orde gekamen. is het nog mogelijk om dit in het 4-kantsoverleg te vragen als ZN daar zijn update

geeft? Daar zit de NZa ook bij. En sowieso goed om dat daar te checken.

Groeten,

5.1.2e

Verzonden: dinsdag 24 november 2020 20:51

Aan: | ( minvws.nl>

CC:  ( ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Terugkoppeling gesprek met ZN over regelingen (23/11/2020)
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Hoi

Dankjewel! Kleine vraag mbt deze bullet:

eo Er hebben wel gesprekken plaatsgevonden met branchepartijen, en ook blijft de deur van ZN openstaan voor

branchepartijen om zich te melden. Nu zijn er bij ZN echter geen signalen die erop wijzen dat er iets nodig is bovenop de

reguliere inkoopafspraken tussen zorgverzekeraars en aanbieders. ZN noemde: doorgang van reguliere zorg buiten het

ziekenhuis en voor meerkosten gaat over het algemeen om investeringen die al zijn gedaan en niet hoeven te worden

herhaald in 2021

Landelijke regelingen zijn

daarvoor niet meer nodig. Tot slot benoemde ZN dat zij ook willen afwachten hoe de situatie eruit zien als het vaccineren

wordt gestart.

Er zijn geen signalen dat hier NZa-maximumtarieven aan in de weg staan, als ik dit goed begrijp? Omdat er normaal al soms

tegen de maximumtarieven wordt gevonden dat ze knellen, kan ik me voorstellen dat evt extra kosten corona dat nog eens

benadrukken (gezien contractvereiste op meerkosten prestatie).
Mocht je het niet weten, kunnen we dat evt ook nog bij de NZa navragen... ©

Ei
Van:BEE (122)JEE co ninvws.ni>

Verzonden: dinsdag 24 november 2020 13:54

Aan: Werkgroep bekostiging corona_team Zvw < -@)
@minvws.nl>

Onderwerp: Terugkoppeling gesprek met ZN over regelingen (23/11/2020)

Hallo allen,

Gisteren vond een gesprek plaats met ZN, waarin ZN een update gaf m.b.t. meerkosten- en CB-regelingen. Hier de terugkoppeling.

eo ZN heeft 23 november een update gegeven over de stand van zaken van de meerkostenregelingen en

continuiteitsbijdrageregelingen (CB-regelingen) voor de Zvw. Dit in een gesprek tussenBEE -- SAFE. De

afspraak hiervoor was gemaakt in een overleg op 29 oktober.

eo Voor de msz (academische en algemene ziekenhuizen aangezien die COVID-19-zorg leveren; categorale ziekenhuizen niet)
wordt nu nog gewerkt aan een nieuwe ZN-regeling voor 2021. Deze betreft zowel meerkosten, CB als inhaalzorg.

Gesprekken met NFU en NVZ lopen. Dit bevindt zich in een gevorderd stadium.

eo ZN denkt ook na over verlenging van regelingen voor sectoren aanpalend aan de msz. Revalidatiezorg is een lopende

discussie. Voor de wijkverpleging zijn gesprekken gevoerd met Actiz (meerkosten- en CB-regeling voor grote aanbieders

loopt tot 31 oktober 2020; voor kleine aanbieders loopt CB-regeling ook tot eind oktober en meerkostenregeling gaat over

heel 2020). ZN is bereid om binnen 2020 te verlengen. Vraag is of aanbieders van wijkverpleging dit willen, omdat

tegenover een compensatie voor eventueel omzetverlies ook een lagere vergoeding voor inhaalzorg staat (om dubbele

bekostiging te voorkomen).
oe De afspraken voor ELV over 2020 (ex-post; COVID-19-cohorten), vinden ook doorgang in 2021. Daar zijn afspraken over

gemaakt tussen ZN en Actiz.

* Voor andere sectoren geldt dat een verlenging van bestaande regelingen niet aan de orde is op dit moment. Dat geldt
zowel voor het resterende deel van 2020 (waar regelingen niet tot eind 2020 lopen) als voor 2021, en zowel voor CB-

regelingen als voor meerkostenregelingen.*
eo Er hebben wel gesprekken plaatsgevonden met branchepartijen, en ook blijft de deur van ZN openstaan voor

branchepartijen om zich te melden. Nu zijn er bij ZN echter geen signalen die erop wijzen dat er iets nodig is bovenop de

reguliere inkoopafspraken tussen zorgverzekeraars en aanbieders. ZN noemde: doorgang van reguliere zorg buiten het

ziekenhuis en voor meerkosten gaat over het algemeen om investeringen die al zijn gedaan en niet hoeven te worden

herhaald in 2021. Coronakosten die nog wel blijven bestaan in 2021 zijn zo laag en behoren zo langzamerhand wel tot de

reguliere kosten, dat zij in de nog af te spreken tarieven voor 2021 kunnen worden opgenomen. Landelijke regelingen zijn

daarvoor niet meer nodig. Tot slot henoemde ZN dat zij ook willen afwachten hoe de situatie eruit zien als het vaccineren

wordt gestart.

eo Afspraak met ZN gemaakt dat zij ons verder op de hoogte houden, en dat wij hen wijzen op signalen vanuit veldpartijen
aan de aanbiederszijde (mochten die ons bereiken). Uitnodiging dus ook aan iedereen om signalen die wij ontvangen door

te geven.



*Het overzicht van bestaande regelingen:

Generieke regelingen

looptijd

Continuiteitsregelingen

Generiek 01/03/20 t/m 30/06/20

Wijk, GRZ, ELV (gaat om

verlenging van eerstgenoemde

regeling)

01/07/20 t/m 31/10/20

Hulpmiddelen (idem.) 01/07/20 t/m 30/09/20

Zittend ziekenvervoer (idem.) 01/07/20 t/m 31/08/20

Eerstelijns diagnostische centra

(idem.)

01/07/20 t/m 31/10/20

Poliklinische- en dienstapotheken

(idem.)

01/07/20 t/m 31/08/20

GGZ Generiek 01/04/19 t/m 30/06/20

Meerkostenregeling

Generiek 01/03/20 t/m 31/12/20

Specifieke regelingen (aanbieders omzet >10 miljoen)

looptijd

Continuiteits- en meerkostenregelingen (in één regeling)

Ziekenhuizen 01/01/20 t/m 31/12/20

GGZ Specifiek (ook aanbieders

met omzet < 10 miljoen die ggz

met verblijf leveren)

01/01/19 t/m 31/12/20

Wijk, GRZ, ELV 01/03/20 t/m 31/10/20

Groeten,

966030
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